



MAJLIS PERASMIAN PAMERAN KHAS

**Dirgahayu Tuan Yang Terutama
Wastra Borneo: “Kain, Kosmos & Warna - Jalinan Warisan Budaya Kita”
Galeri Busana**

**Sempena
Perayaan Hari Jadi Rasmi Ke-64 Tuan Yang Terutama
Tun Datuk Seri Panglima (Dr.) Haji Juhar bin Datuk Haji Mahiruddin
Yang di-Pertua Negeri Sabah**

**di
Kompleks Muzium Sabah**

pada

17 Oktober 2017 (Selasa)



PAMERAN KHAS

“Dirgahayu Tuan Yang Terutama”

Setiap tahun Jabatan Muzium Sabah akan mengadakan Pameran Khas sempena dengan Sambutan Hari Jadi Rasmi Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri Sabah bertajuk *“Dirgahayu Tuan Yang Terutama”*. Pameran khas ini juga dimasukkan sebagai sebahagian daripada acara dalam kalender tahunan pelancongan Sabah. Objektif pameran ini dibangunkan adalah untuk memaparkan kepada masyarakat fungsi dan peranan serta mempamerkan aktiviti-aktiviti sosial dan kemasyarakatan Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri sebagai payung perpaduan dan kesejahteraan rakyat.

Pada tahun ini , Selain Pameran Khas Dirgahayu Tuan Yang Terutama, Jabatan Muzium Sabah juga mengadakan Pameran Khas *“Wastra Borneo”* yang bertema: ”Kain, Kosmos dan Warna - Jalinan Budaya Warisan Kita”. Pameran ini memperagakan keindahan dan keunikan busana dan teksil di kepulauan Borneo dan Jawa, yang turut disertai oleh beberapa buah muzium dari Kalimantan, Brunei Darussalam, Sarawak dan Jawa.

Muzium Sabah juga akan merasmikan **Galeri Busana** yang mempamerkan 34 jenis pakaian tradisional dan warisan budaya tekstil masyarakat Sabah. Turut diperagakan ialah gambar koleksi pakaian masyarakat tempatan seawal tahun 1900-an; suasana dimajlis perkahwinan, pesta dan juga ritual; Sulap Pembuatan dan penghasilan tekstil.

Majlis Perasmian Pameran Khas ini disempurnakan oleh Tun Datuk Seri Panglima (Dr) Haji Juhar Bin Haji Mahiruddin Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri Sabah pada 17hb Oktober 2017, jam 9.30 pagi di Kompleks Muzium Sabah.

Orang ramai yang ingin menyaksikan Pameran Khas ini bolehlah berkunjung ke Muzium Sabah, bermula jam 9.00 pagi hingga 5.00 petang. Tiket masuk untuk pelancong asing ialah RM15.00 seorang dan untuk pelawat tempatan RM2.00 seorang.